



GREEN
TECHNOLOGY



獲獎能源管理系統實踐智能及節能家居 Award-Winning Cloud-Based Energy Management System for Smart Homes

由旨豐科技有限公司自主研發的Valta能源管理系統，能通過雲端數據分析找出能源浪費之處並優化能源使用方法。該系統透過網頁和流動應用程式監察和控制插座設備和照明系統，讓用戶了解用電情況，實踐可持續的節能生活。Valta系統於2014年贏得第42屆日內瓦發明金獎及香港工商業成就優異獎，在2013年贏得日本優秀設計大獎。Valta產品已在北美出售，並將在2015年秋末於香港推出。

Valta energy management system developed by Liricco Technologies aims to optimize energy usage by leveraging data analytics and mobile/web apps. The system lets users monitor and control plug-load devices and lighting. The goal is to achieve sustainable behavior change through awareness and engagement. Valta won a Gold Medal in the 42nd International Exhibition of Inventions of Geneva and the HKAI award in 2014, and the Japan Good Design Award in 2013. Valta products has been commercialized in North America and will be available in Hong Kong in late Fall of 2015.

* 旨豐科技有限公司成立於2011年，是香港科學園科技創業培育計劃的成員之一。如欲瀏覽更多資料，請掃描QR碼。

* Liricco Technologies Limited was founded in 2011, as a member of HKSTP's Incu-Tech Programme.
More information is available by scanning the QR code.

